
Biuletyn ze spotkania służb Regionu AA Dolnośląski w dniu 1 września 2024 r.

Kwartalne  stacjonarne  spotkanie  odbyło  się  w  dniu  1  września  br.  w  siedzibie  Punktu
Informacyjno-Kontaktowego we Wrocławiu na Pl. Św. Macieja 5. Spotkanie prowadziła rzecznik
regionu. Oprócz służb regionu w spotkaniu wzięło udział troje delegatów regionu do KSK. Łącznie
obecnych było 28 osób.

O  godz.10:00  rozpoczęło  się  spotkanie  rady  regionu,  według  ustalonego  wcześniej
programu.

Program spotkania rady Regionu AA Dolnośląski.

1. Informacja na temat przygotowań do Zgromadzenia Regionu.
2. Sprawa zakończenia kadencji służb regionu oraz wakatów w służbach (czy są kandydaci?)
3. Sprawy różne.

Ad.1. Krzysztof – reprezentant IG Wałbrzyska do regionu poinformował o rezygnacji koordynatora
zespołu ds. organizacji Zgromadzenia z pełnionej służby. Zespół zaproponował, aby to Krzysztof
objął  tę  służbę.  Kandydatura  nie  wymagała  zatwierdzenia  przez  radę  regionu,  ponieważ
Zgromadzenie Regionu w 2023 roku upoważniło zespół organizacyjny do wyboru koordynatora.
Krzysztof poinformował także o tym, że wynajmujący obiekt na nasze zgromadzenie zmienił salę
na inną, w której nie będzie stołów dla uczestników, tylko krzesła ustawione w rzędach. W związku
z tą zmianą został podpisany aneks do umowy, w którym, tytułem rekompensaty, kwota wynajmu
sali została pomniejszona o  100 zł i wynosi obecnie  900 zł. Po krótkiej dyskusji przegłosowano
zgodę na zmianę Sali. Wystąpiło kilka uwag i poprawek do przedstawionego planu zgromadzenia.
Zespół  organizacyjny,  po  dokonaniu  korekty  planu ma go przedstawić  do zatwierdzenia  radzie
regionu do połowy września. Po zatwierdzeniu przez radę plan zostanie opublikowany.

Ad.2. Zaczęły spływać kandydatury do służb regionu, choć na dziś jest ich niewiele. Stąd prośba do
wszystkich o pomoc w znalezieniu osób chętnych do służb.

Ad.3.  Przegłosowano  przesunięcie  terminu  kwartalnych  spotkań  służb  regionu  „na  żywo”  z
pierwszej na drugą niedzielę miesiąca. Aby uniknąć pomyłek została także zaproponowana zmiana
terminu  spotkań  na  ZOOM–  również  w  drugą  niedzielę  miesiąca,  pomiędzy  spotkaniami  „na
żywo”,  godz.  20:00.  Rzecznik  ma zapytać  w BSK, czy będą  w tych dniach  wolne terminy na
ZOOM.  Jeśli  tak,  przedstawi  nowy  harmonogram  spotkań  na  spotkaniu  służb.  Będzie  on
obowiązywał od nowego roku 2025. Zmiana ta wynika z faktu, iż spotkania Rady Powierników
najczęściej pokrywały się z naszymi, co uniemożliwiałoby w przyszłości udział powierników w
spotkaniach naszego regionu.

Rzecznik poinformowała, że roczna opłata za korzystanie z Mailer Lite dla naszego regionu
wyniosła  248,40  zł i  została  pobrana  z  naszego  subkonta.  System ten  zastąpił  dotychczasowy
Freshmail i jest tańszy o ok. 400 zł. Ponadto pobrana została z naszego subkonta kwota 1.500 zł w
celu pokrycia kosztów udziału dodatkowych profesjonalistów w Zlocie Radości z okazji 50-lecia
AA w Polsce. Było to wcześniej uzgodnione z BSK i przegłosowane na spotkaniu służb regionu.

Po  kilkuminutowej  przerwie  przystąpiono  do  kolejnej  części  spotkania,  według  poniższego
programu:

Program spotkania służb regionu.
1. Przywitanie się modlitwą o pogodę ducha.
2. Zatwierdzenie programu spotkania.
3. Przedstawienie się uczestników.



4. Informacje z intergrup z ostatnich 3 miesięcy.
5. Sprawozdania służb regionu:
– delegat KLiP,
– delegat KIP,
– delegat KO,
– koordynator ds. ZK i AŚ,
– koordynator ZIP,
– koordynator G12K,
– koordynator tel. inf. – kont., pełnomocnik BSK ds. PIK-u,
– sekretarz/łącznik ds. internetu,
– skarbnik,
– rzecznik.
6. Sprawozdania służb zadaniowych:
– koordynator zespołu ds. organizacji Zgromadzenia Regionu AA Dolnośląski 30 listopada
2024r.
7. Omówienie sprawy zakończenia kadencji służb regionu i wakatów w służbach.
8. Sprawy różne, pytania, wnioski.
9. Podanie terminu kolejnego spotkania służb regionu: 6 października 2024 r. (niedziela), godz.
20:00 na platformie ZOOM.
10. Zakończenie spotkania deklaracją odpowiedzialności.

Po  wspólnym  przywitaniu  się  modlitwą  o  pogodę  ducha,  jednomyślnym  przyjęciu  programu
spotkania uczestnicy przedstawili się, podając pełnioną służbę.

Informacje z Intergrup

Intergrupa Millennium
Intergrupa Millennium zrzesza 12 grup, z tego w spotkaniach IG biorą udział przedstawiciele 10
grup.
IG Millennium spotyka się raz w miesiącu na zaproszenie grup AA do niej przynależących. Przed
spotkaniem odbywają się najczęściej warsztaty Tradycji AA zgodnie z miesiącem kalendarzowym.
Warsztaty  w  maju  i  czerwcu  poświęcone  były  Tradycjom  AA.  W  lipcu  na  zaproszenie
reaktywowanej Grupy „Nowe Życie” z Namysłowa odbył się warsztaty poświęcony służbom w IG.
Warsztaty przeprowadził Paweł Delegat KSK. Wiesław łącznik ZK uczestniczył w ogólnopolskich
warsztatach łączników do ZK i AŚ. Arkadiusz kolporter brał udział w ogólnopolskich warsztatach
dla kolporterów. IG niesie posłanie do ZK w Oleśnicy (9 osób rotacyjnie, ustaliliśmy dyżury). W
mityngach uczestniczy 3 – 6 więźniów. Członkowie grupy „Nadzieja” niosą również posłanie do
ZK we Wrocławiu (odział męski i kobiecy) oraz regularnie służą przy telefonie informacyjno –
kontaktowym  AA w  PIK.  Członkowie  grup  niosą  posłanie  do  ośrodków  terapeutycznych  w
Woskowicach Małych i Ligocie Polskiej. Brak zastępców we wszystkich służbach oprócz rzecznika
IG. Zostały rozwieszone ulotki informujące o naszej wspólnocie w Ośrodku Zdrowia w Oleśnicy
oraz w gablotach przykościelnych.

Intergrupa Most
Informacje z działań niesienia posłania intergrupy „Most”.
Koordynator  terapii  i  detoksu  w szpitalu  dla  nerwowo i  psychicznie  chorych  w Bolesławcu  –
Ryszard.
1. Spotkania na terapii odbywają się w soboty o godzinie 15:00 i trwają 1,5 godziny
2. Spotkania na detoksie odbywają się w piątki o godzinie 16:00 i trwają 1 godzinę
3. Nie ma problemów ze znalezieniem chętnych do niesienia posłania na terapię i detoks
4. Na spotkaniu intergrupy mandatariuszki i mandatariusze grup wpisują się na listę
zawierającą terminy na kolejne 2 miesiące



Łączniczka do zakładu karnego Zaręba – Ada
1. Mityngi odbywają się w środy w godzinach 16:00 – 17:45 przy udziale osób z zewnątrz
2. W okresie czerwiec – sierpień nie odbyły się 3 spotkania z powodów organizacyjnych ZK
3. Na liście osób chcących nieść posłanie jest 9 osób
4. Kontakt ze służbami penitencjarnymi dobry.  Prowadzimy rozmowy na temat zorganizowania
spotkania informacyjnego dla pracowników ZK
Koordynator zespołu informacji publicznej – Grzegorz
1. W czerwcu odbyło się spotkanie informacyjne w sądzie rejonowym w Lwówku dla kuratorów.
Udział w spotkaniu wzięło 47 kuratorów
2. Zespół informacji publicznej dostarczył pakiety broszur AA i ulotek ze spisem mityngów do
instytucji, w których odbywały się wcześniej spotkania informacyjne
3. Grupy dysponują ulotkami i plakatami ze spisem grup AA
Grupa AA „Granica” ze Zgorzelca niesie posłanie na Oddziale Odwykowym w Zakładzie dla
Nerwowo i Psychicznie Chorych w Sieniawie.
Grupa AA „Zawsze wracaj” z Bolesławca wystawia zaświadczenia dla licznych uczestników z
Oddziału Terapii Uzależnień w Bolesławcu.

Z wyrazami szacunku reprezentant do regionu Dolnośląskiego z intergrupy Most Tomek

Intergrupa Odra
Spotkania Intergrupy ODRA odbywają się w każdą trzecia sobotę miesiąca w PIK we Wrocławiu
przy ul. Św. Macieja 5 lub na zaproszenie grup AA przynależnych do Intergrupy. Aktualni służebni
Intergrupy  Odra:  Rzecznik  –  Janusz,  Kolporter  –  Wiesiek,  Skarbnik  –  Ryszard,  Koordynator
Informacji Publicznej –Gosia, Łącznik do Zakładu Karnego na Fiołkach – Darek, Sekretarz Łącznik
Internetowy – Ewa, Reprezentant do Regionu – Teodor
Grupy AA w Intergrupie ODRA wykreślone ze spisu mityngów: Grupy AA z Wrocławia: „Wiosna”,
„Bolesław”, „Bronek”, „Nie jestem sama” – grupa kobieca oraz grupy, „Fascia” z Oławy i grupa
„Jutrzenka” ze Środy Śląskiej. Powstała nowa grupa AA w Zakładzie Karnym we Wrocławiu przy
ul. Kleczkowskiej 35, która zgłosiła chęć przynależności do Intergrupy Odra. Grupa przyjęła nazwę
„U Antka”. Mityng jest mityngiem zamkniętym, odbywa się co dwa tygodnie w poniedziałki w
godzinach  15:30  –  17:30.  Intergrupa  Odra  przekazała  literaturę  do  Aresztu  Śledczego  na  ul.
Świebodzkiej we Wrocławiu dla grupy „Sami Swoi”.
Koordynator Informacji Publicznej Gosia:
-  11  maja  odbył  się  festyn  osiedlowy  zorganizowany  w dzielnicy  Kozanów –  Pilczyce,  gdzie
tematem przewodnim było  zdrowie  i  bezpieczeństwo  mieszkańców.  Po  rozmowach  z  dyrekcją
szkoły, która objęła patronatem festyn zostawiliśmy pakiet ulotek oraz wizytówki. Materiały AA
zostały wyeksponowane na jednym ze stolików. Jesteśmy w trakcie rozmów z organizatorami i radą
osiedla na temat cyklicznego udziału w kolejnych edycjach festynu.
- w maju kolejna porcja sporej ilości ulotek AA trafiła do Wrocławskiej Izby Wytrzeźwień oraz do
wrocławskiego oddziału  leczenia  odwykowego przy  ul.  Wybrzeże  Korzeniowskiego.  Wszystkie
ulotki, które roznosimy mają pieczątkę, na której umieszczony jest nr telefonu do Piku.
- w czerwcu na jednym z głównych skrzyżowań we Wrocławiu na telebimie wyświetlany był 15
sekundowy spot  AA w częstotliwości  12 x 1h wyświetlanie  było  realizowane za  darmo dzięki
uprzejmości właściciela telebimu.
- W dniach 12-14 lipca na pl. Wolności odbył się turniej piłki nożnej osób bezdomnych „Wrocław
CUP 2024”  organizatorem  było  Towarzystwo  Pomocy  im.  Św.  Brata  Alberta.  Dostarczyliśmy
organizatorom stojak wraz z ulotkami. Wyeksponowane zostały również plakaty informacyjne o
wspólnocie AA.
Zespół zadaniowy ds. organizacji Warsztatów 12 Kroków Anonimowych Alkoholików cykliczne
warsztaty 12 kroków AA organizowane przez Intergrupę Odra i  Intergrupę Ślęża odbędą się 26
października 2024 roku. Obecnie przyjmowane są przez organizatorów zapisy na warsztaty.



Łącznik do zakładu karnego na Fiołkach Darek zaktualizował listę osób upoważnionych do wejścia
do  zakładu  karnego  na  mityng.  Darek  zachęca  do  udziału  w  niesieniu  posłania  do  zakładów
karnych. Zaktualizowany został również wpis dotyczący mityngów w zakładzie karnym na głównej
stronie  spisów  mityngów  aa.org.  Dozwolony  jest  udział  kobiet  w  mityngach  na  Fiołkach,  po
uprzednim  wpisaniu  na  listę  osób  upoważnionych  do  wejścia  na  teren  zakładu  karnego  przez
łącznika Darka.

Sprawozdanie sporządziła: Ewa
Sekretarz, łącznik internetowy Intergrupy Odra

Paweł - delegat zauważył, że grupa „Wiosna” figuruje nadal w spisie mityngów. Rzecznik IG Odra
poprosił  o  wykreślenie  jej  ze  spisu,  ponieważ  nie  odbywają  się  tam  mityngi,  tylko  spotkanie
informacyjne raz w tygodniu.

Intergrupa Piastowska
Intergrupa AA Piastowska z siedzibą w Legnicy przy ul. Żołnierzy II Armii Wojska Polskiego 34.
Spotykamy  się  co  drugi  miesiąc  w  miesiące  parzyste  w  trzecią  sobotę  miesiąca  w  siedzibie
Intergrupy AA lub na zaproszenie grupy AA, Rada Intergrupy spotyka się też on-line.
Przed każdym spotkaniem Intergrupy AA organizowane są półtoragodzinne warsztaty tematyczne;
ostatni był na temat: Zasady i Sugestie we Wspólnocie AA. Warsztat poprowadził na zaproszenie
Rady Intergrupy AA Delegat SK Przemek.
Do Intergrupy AA Piastowska przynależy 23 grupy AA w tym 2 w Zakładach Karnych; jedna w
Głogowie  na  chwilę  obecną  spotkania  zawieszone  z  przyczyn  niezależnych  od  nas  i  druga  w
Wołowie,  mityngi  odbywają się.  Niesiemy również posłanie  na Detoks  w Złotoryi  i  Terapię w
Legnicy.
W Radzie Intergrupy służą; Rzecznik – Wiesia, Sekretarz/Łącznik Internetowy – Jacek, Skarbnik –
Beata z grupy AA Ogniwo, wybrana do służby na ostatnim spotkaniu, Łącznik ds. AA w ZK i AŚ w
Wołowie – Marian,  Łącznik ds.  AA w ZK i  AŚ w Głogowie – Wojtek,  Kolporter  –  Grzegorz,
Łącznik ds. Niesienia Posłania na Detoks i Terapię - Michał, Łącznik ds. Informacji Publicznej –
Dawid z grupy AA Nowe Życie wybrany do służby na ostatnim spotkaniu, Reprezentant Intergrupy
AA Piastowska do  Regionu  –  Jacek.  Chętnych  członków z  grup  AA do służb  brakuje,  mamy
wakaty, brak zastępców w służbach.
Rekomendacje  do  służby  Delegata  na  Konferencję  Służb  Krajowych  do  Komisji  Finansów
otrzymała Mariola z grupy AA Jest Sposób z Głogowa. Służebni z naszej Intergrupy AA Piastowska
biorą udział w różnych warsztatach. Przed każdym spotkaniem prowadzony jest kolportaż literatury
AA i dla Łączników są pakiety na niesienie posłania.
Przelewający kapelusz skarbnik przekazuje na niesienie posłania do struktur niższych, koordynuje
również wpłaty grup AA, na Plan Urodzinowy.
Planujemy  zorganizować  warsztat  Trzech  Legatów  w  lutym  2025r  i  jesteśmy  w  trakcie  jego
organizacji.

Rzecznik Wiesia

Intergrupa Ślęża
Intergrupa Ślęża liczy 39 grupy (w tym 16 zamiejscowych). Grupa Promyk ze Strzelina, Pomocna
Dłoń i Maurycy przestała funkcjonować i została usunięta ze spisu mityngów, poza strukturami AA
pozostałe  grupy  Zosia,  Nowe  życie  i  Fenix  z  Jelcza  Laskowic,  za  które  IG  nie  bierze
odpowiedzialności za ich działania. Powstała nowa grupa AA Dzień Dobry, która spotyka się w
środy godz 10:00 w siedzibie PIK-u.
Spotkania intergrupy odbywają się w druga sobotę miesiąca w siedzibie IG. ul. Komuny Paryskiej
17/1 o godzinie 11:00. Są one poprzedzone warsztatami służb co do miesiąca spotkań, rozpoczynają
się o godzinie 09:15, w spotkaniach IG uczestniczy regularnie od 15 do 20 osób.
W opisywanym okresie funkcjonują regularnie:
– mityngi na terapii dochodzącej (raz na 2 miesiące)



Są to mityngi przybliżające czym jest AA dla osób, które trzeźwieją, aby mogły podjąć decyzje o
przystąpieniu do Wspólnoty AA.
– Terapia detoks zamknięta – działają mityngi
– Grupa krzyki niesie posłanie dla kobiet
– Grupa Wielka Księga niesie posłanie do noclegowni na ul. Bogedaina we Wrocławiu
– Grupa Opoka z Oławy i Metanoja z Brzegu niesie posłanie do ZK w Brzegu Opolskim
– Grupa Krokus niesie posłanie na ul. W. Świętych na terapii – mityngi informacyjne
– W formie wolontariatu jest niesienie posłania do ZK Piławy Dolnej – Wojtek, ZK Dzierżoniów –
Darek
– Grupa Krokowa z Brochowa – do ZK na ul. Fiołkowej
– Od sierpnia IG nie będzie pełniła dyżurów telefonicznych w PIK-u we wtorki
– W ostatnim czasie został odbudowany fundusz na literaturę „Kolportaż”
Sprzedaż  literatury  AA utrzymuje  się  na dobrym poziomie,  obecny stan  kwoty  przekazanej  na
literaturę  wynosi  4.000  zł.,  dodatkowo  wiele  grup  przynależnych  do  IG  ma  własne  punkty
kolportażu min. Opoka Oława, Krokowa Brochów, Krzyki.
Działające służby IG:
– Rzecznik – Piotr (Grupa Opoka)
– Skarbnik – Bartek (Grupa Krokus)
– Sekretarz – Darek (Grupa 24 H Dzierżoniów)
– Kolporter – Piotr (Grupa Opoka)
– 1. Reprezentant do regionu Rafał (Grupa Opoka)
– 2. Reprezentant do regionu Rafał (Grupa Wielka Księga)
WAKAT: koordynator informacji publicznej plus wszyscy zastępcy
Dodatkowo:
Od czerwca IG Ślęża objęła patronatem ZK w Strzelinie i powołała nową służbę łącznika do ZK
Strzelin, którą objął Rafał z grupy Opoka Oława pełniący służbę reprezentanta do służb regionu IG
Ślęża.  Służebni  IG  Ślęża  biorą  czynny  udział  w przygotowaniach  do  regionalnych  warsztatów
niesienia posłania do ZK i AŚ, które odbędą się w Złotnickim Centrum Spotkań w dniu 18.10.2024
r. Czynny udział w zespole organizacyjnym bierze Rafał reprezentant IG, łącznik do ZK Strzelin.
IG Ślęża i IG Odra przygotowują Warsztaty 12 Kroków, które odbędą się w terminie 26.10.2024 r.,
na ul. Paulińskiej, czynny udział bierze reprezentant IG Ślęża Rafał z grupy Wielka Księga.

Rzecznik IG Ślęża Piotr

Piotr - rzecznik dodał, że na ostatnim spotkaniu intergrupy została udzielona rekomendacja Joannie
– kandydatce do służby rzecznika regionu.

Intergrupa Wałbrzyska
Intergrupa AA Wałbrzyska (obecnie 34 grupy AA) spotyka się raz w miesiącu (ostatnia niedziela
miesiąca) z siedzibą Szczawno-Zdrój, ul. Sienkiewicza 40. Spotkanie 30 czerwca 2024 r., odbyło
się w Kłodzku przy ul. Wodnej 3. Przed spotkaniem o godz. 09:30 odbyły się warsztaty dotyczące
służby  Dwunastego  Kroku  (Grupa  G12K)  i  działania  PIK.  Warsztaty  poprowadził  zaproszony
Maciej  –  Koordynator  G12K  w  Regionie.  Zaraz  po  warsztatach  zebrała  się  Rada  Intergrupy.
Intergrupa  AA  Wałbrzyska  niesie  posłanie  do  ZK  w  Kłodzku  oraz  AŚ  w  Świdnicy.  ZIP
przeprowadził  spotkania  informacyjne  w  Świdnicy,  ZK  Kłodzko  oraz  cyklicznie  na  terapiach
DCLU w Kamiennej Górze i Świebodzicach. Regularnie rozwieszane są też plakaty informacyjne o
naszej Wspólnocie AA ze znakiem zapytania w różnych miejscowościach naszej Intergrupy.
W lipcu Intergrupa się nie spotyka.
25 sierpniu 2024 odbyło się spotkanie w siedzibie Intergrupy. O godzinie 09:30 odbył się warsztat
V  Tradycji  AA.  Spikerem  był  Radek.  Po  warsztatach  spotkała  się  Rada  Intergrupy.  Podczas
spotkania Intergrupa wybrała zastępcę łącznika ZIP, został nim Stefan ze Strzegomia. Z powodu
choroby  ze  służby  koordynatora  Zgromadzenia  Regionu,  które  odbędzie  się  w  listopadzie  br.,



zrezygnował Olek. Intergrupa zwraca się z propozycją do Rady Regionu, by nowym koordynatorem
został Krzysztof z grupy Ametyst Kamienna Góra.

Pozdrawiam serdecznie, Reprezentant IW Krzysztof.

Sprawozdania Służb Krajowych

Sprawozdanie Delegata na Konferencje Służb Krajowych Komisja Literatury i Publikacji
Jako delegat na Konferencję Służb Krajowych do Komisji Literatury i Publikacji, biorę udział w
spotkaniach swojej komisji dwa razy w miesiącu, uczestniczę również w spotkaniach z zespołem
powierniczym w ustalonych  przez  uczestników terminach.  Na  obu  rozmawiamy o  problemach
dotyczących literatury AA, a także o potrzebach i  projektach nowych wydań zaproponowanych
przez  Wspólnotę  AA.  Zostałam  wybrana  i  oddelegowana,  przez  swoją  komisję  do  zespołu
pracującego nad
wnioskiem Komisji Informacji Publicznej, który wpłynął podczas 52 KSK. Spotykamy się co dwa
tygodnie  i  wspólnie  z  Zespołem  Powierniczym  skupiamy  się  nad  jednomyślną  i  rozsądną
odpowiedzią.
Od  maja  byłam na  spotkaniu  czterech  Intergrup  AA Millennium,  Wałbrzyska,  Most,  Odra,  na
których omawialiśmy tematy:
– czy warto opracować ulotkę skierowaną do osób w kryzysie bezdomności.
– historie agnostyków żyjących programem AA
– Głos kobiet w AA – co dalej z tą książką?
–  Rozwinięcie  ulotki  „Bezpieczeństwo  w  Internecie”,  która  aktualnie  skupia  się  głównie  na
mediach społecznościowych. Potrzebne są osoby znające się w temacie bezpieczeństwa w sieci oraz
osoby mające doświadczenia, niekoniecznie pozytywne, dotyczące tej tematyki.
– Jak skutecznie nieść posłanie poprzez literaturę AA i zwiększyć jej sprzedaż, słaba znajomość
literatury (przede wszystkim ulotek) wśród członków wspólnoty.
Uczestnicy Intergrup chętnie podzielili się swoimi spostrzeżeniami i przemyśleniami dotyczącymi
w/w tematów.
Biorę udział w spotkaniach Regionu AA Dolnośląski na platformie zoom.
Z  racji  rezygnacji  Ryszarda  ze  służby,  zostało  zorganizowane  spotkanie  z  łącznikami
intergrupowymi,  w  którym  brali  udział  łącznicy  i  rada  regionu  oraz  trzech  delegatów  w  tym
również moja osoba. Łącznicy zostali poinformowani o podziale obowiązków jakie pełnił Rysiek,
na służby regionu, aby nie było problemów w przepływie informacji w naszym regionie.
W sierpniu uczestniczyłam w spotkaniu we Wrocławiu, gdzie wraz z rzecznik regionu Ewą oraz
służebnymi pełniącymi służbę przy telefonie w Punkcie Informacyjno Kontaktowym, omawialiśmy
problemy związane z tą służbą.
Wraz  z  Przemkiem i  Pawłem uczestniczę  w comiesięcznych spotkaniach  z  reprezentantami  do
regionu i rzecznikami intergrup skupionych w Regionie AA Dolnośląski.
01.08 brałam udział w spotkaniu przygotowawczym do obchodów 50-lecia AA w Polsce, wśród
innych  zainteresowanych  również  zgłosiłam  swoją  gotowość  do  obsługi  stolika  z  archiwum
Regionu AA Dolnośląski.
Uczestniczę w życiu Wspólnoty dyżurując przy Telefonie Informacyjno – Kontaktowym oraz jako
dyżurna on-line. Niosę posłanie do ZK oddział kobiecy we Wrocławiu. Biorę udział w spotkaniach
swojej macierzystej grupy i intergrupy oraz w mityngach innych grup.
Otrzymałam datek od skarbnika regionu Marioli, na wzięcie udziału w Ogólnopolskich Warsztatach
Delegatów w Szczyrku, które odbędą się 13-15 września br. Koszty zawarte będą w sprawozdaniu
skarbnika regionu.

Pozdrawiam Marta

Po  sprawozdaniu  Marty  głos  zabrał  Jarek  –  koordynator  niesienia  posłania  do  ZK  i  AŚ.
Poinformował,  że  w przygotowaniu  jest  ulotka  dotycząca  niesienia  posłania  do  ZK i  AŚ.  Jest



prośba, aby przesłać informacje o tym, jakie pytania zadają najczęściej kandydaci do tej służby oraz
jakie odpowiedzi są udzielane.
 
Sprawozdanie delegata SK na KSK do KIP
Na poziomie służby krajowej
W Komisji spotykamy się co dwa tygodnie na zoom omawiając zagadnienia, które przypadają nam
z racji służby, następnie przekładamy to na pracę w danych zespołach, do jakich się zgłosiliśmy lub
zostaliśmy oddelegowani.
Na pierwszym miejscu  tematem w komisji  są  na dzień  dzisiejszy  IX Ogólnopolskie  Warsztaty
Informacji Publicznej, które odbędą się w Gdańsku w terminie od 4 – 6 października 2024 r.
Pracujemy nad zbieraniem materiałów pomocniczych do informacji publicznej dla grup, intergrup i
regionów AA, która być może będzie występować pod nazwą Strategia Informacji Publicznej. To
kolejny zespół zajmujący się wsparciem dla struktur wyższych w dziedzinie informowania o AA.
Jeśli  chodzi  o  moją  służbę  jestem  członkiem  zespołu  do  Biuletynu  Informacji  Publicznej,  do
którego zbieramy informacje zespołów IP z Grup, Intergrup i Regionów AA. Informacje dotyczą
tych konkretnych działań informowania innych środowisk zajmujących się problematyką choroby
alkoholowej, jak i całego społeczeństwa o Wspólnocie AA i jej programowi 12 Kroków. Biuletyn
jest dostępny dzięki newsletterami Służb Krajowych, newsletterami regionalnymi.
W miesiącach lipcu  i  sierpniu  udzielałem się  z  zespole powierniczym SK, jako jeden z  ośmiu
delegatów z czterech komisji.  Zespół  pracował nad wnioskiem złożonym na 52 KSK do Rady
Powierników, a jego treść brzmi:
Komisja Informacji Publicznej zwraca się z wnioskiem do Rady Powierników o wypracowanie w
oparciu o nasze Tradycje i Koncepcje, wspólnego stanowiska dotyczącego początku i końca terminu
służby delegata. Po konsultacji z delegatami przedłożyć rekomendację.
We wrześniu  Zespół  Powierniczy  wystosuje  rekomendacje  i  zaprosi  nas  ponownie  do  udziału,
celem zapoznania się z tym co zostało wypracowane.
W  październiku  jadę  na  IX  Ogólnopolskie  Warsztaty  Informacji  Publicznej  do  Gdańska,
otrzymałem od  skarbniczki  regionu  Marioli  datek  na  opłacenie  warsztatów  w gotówce  (kwota
podana w rozliczeniu skarbnika regionu).
Jesteśmy w stałym kontakcie jako delegaci SK, utrzymuję kontakt ze swoją komisją jak i innymi
delegatami SK innych regionów.
Na poziomie służb regionu
Uczestniczę  w spotkaniach  Służb Regionu  co  miesiąc  na  zoom i  w razie  nagłej  potrzeby,  jak
ostatnio miało miejsce w PIK-u oraz na zoom. Jestem w kontakcie ze służebnymi regionu i do ich
dyspozycji.
Raz  w  miesiącu  zwyczajowo  w  ostatni  czwartek  miesiąca  spotykamy  się  na  zoom  z
Reprezentantami do Regionu i Rzecznikami Intergrup oraz każdym kto zechce w tych spotkaniach
uczestniczyć.
Poruszaliśmy do tej pory tematy dotyczące:
– Intergrupa i jej znaczenie w strukturach AA, czym jest i po co zostaje powołana do działania
– Służba Reprezentanta do Regionu, Rada Regionu oraz Służb Regionu, Karta Zgromadzenia
Tematy na następne spotkanie zaproponowane przez reprezentantów:
– Informacje z Intergrup, po co je robić, co powinny zawierać i z kim powinny być konsultowane
– Rola Powiernika SK kl. A i B
Zaproponowałem reprezentantom do regionu,  porozmawianie  ze  sobą  jako  służebni  Intergrup i
wyjście z inicjatywą zorganizowania regionalnych warsztatów dla mandatariuszy lub innych służb
na  grupie,  czy  intergrupie.  Propozycja  wynika  z  czytanych  przeze  mnie  sprawozdań  z  grup  i
intergrup, które borykają się z brakiem służebnych na obydwu poziomach tych struktur,  co ma
wpływ na poziom struktury w regionie.
Oprócz mojej  służby wspieram region w zajmowaniu się naszym RSI (Regionalnym Serwisem
Informacyjnym) na ogólnopolskiej stronie aa.org.pl trochę posprzątałem tą zakładkę, zamieszczając



to co działo i dzieje się w naszym regionie, biuletyny, spikerki, rocznice Grup i Intergrup, warsztaty,
itd.
Służę przy Telefonie Informacyjno – Kontaktowym jako dyżurny, chodzę na mityngi do ZK i AŚ.

Paweł z Twardogóry

Sprawozdanie Delegata Konferencji Służby Krajowej AA w Polsce Komisja Organizacyjna
Od majowego spotkania Regionu AA Dolnośląski do chwili obecnej aktywnie wypełniam zadania
wynikające bezpośrednio z zakresu pełnionej służby, czy też mi przydzielone, m.in.:
– biorę udział  w cyklicznych poniedziałkowych spotkaniach online Komisji  Organizacyjnej  (co
dwa tygodnie);
–  biorę  udział  w  cyklicznych  czwartkowych  spotkaniach  online  Zespołu  Zadaniowego  ds.
Przygotowania Inwentury KSK AA w Polsce (co dwa tygodnie);
– uczestniczę w cyklicznych spotkaniach online delegatów SK – forum wymiany doświadczeń
delegatów z różnych komisji KSK, spotkania obecnie odbywają się w niedziele w zależności od
potrzeb;
– jestem w stałym kontakcie z powiernikiem z Regionu Warta Jackiem, opiekującym się naszym
regionem oraz innymi delegatami KSK z naszego regionu, z którymi regularnie się widuję;
– uczestniczę w cyklicznych comiesięcznych spotkaniach online służb Regionu AA Dolnośląski;
– w dniu 30.06.2024 uczestniczyłem w spotkaniu IG AA Wałbrzyska w Kłodzku;
– w dniu 13.07.2024 uczestniczyłem w spotkaniu IG AA Jedność Konin w Licheniu;
– w dniu 26.07.2024 uczestniczyłem w spotkaniu online Rady IG AA Piastowska;
– w dniu 01.08.2024 uczestniczyłem w spotkaniu dotyczącym funkcjonowania i problemów PIK-u
we Wrocławiu;
– w dniu 10.08.2024 uczestniczyłem w spotkaniu IG AA Piastowska Legnicy, przed spotkaniem
przeprowadziłem warsztat „Zasady i sugestie we Wspólnocie AA”;
– w dniach 16 – 18.05.2024 uczestniczyłem w Zlocie Radości 50lecia AA w Polsce w Poznaniu,
m.in. pełniąc służbę przy stoisku regionu czy hostując spotkanie hybrydowe Regionu AA Łódź,
transmitowane do ok .50 jednostek penitencjarnych.
Służę Wspólnocie AA również jako dyżurny online. Jestem członkiem ZIP Wałbrzyska i aktywnie
uczestniczę w jego pracach, m.in. uczestniczę w spotkaniach informacyjnych, ostatnio w UG w
Świdnicy oraz w ZK w Kłodzku.
Staram się  aktywnie  uczestniczyć  w życiu  Wspólnoty  i  mieć  kontakt  ze  służebnymi regionu i
intergrup. Oczywiście mam bezpośredni kontakt z częścią członków Rady Powierników, innymi
delegatami KSK oraz Fundacją BSK AA w Polsce.

PD, Przemek – Delegat drugiego terminu KSK AA w Polsce Komisja Organizacyjna

Sprawozdania Służb Regionu

Sprawozdanie Koordynatora ds. ZK i AŚ
Mam na imię Jarek jestem alkoholikiem.
W dniu 05.06.2024 zorganizowałem na platformie Zoom spotkanie zespołu ds. Niesienia Posłania
do  ZK  i  AŚ.  Chciałem  omówić  sprawy  związane  z  regionalnymi  warsztatami  oraz  bieżące
problemy. Ponieważ na spotkaniu były tylko 3 osoby: nowa Łączniczka do ZK w Zarębie Ada,
Rafał delegat IG Ślęża i ja, podzieliliśmy się tylko doświadczeniem z niesienia posłania do ZK i
AŚ. Kolejne spotkanie odbyło się 24 czerwca, na którym było już więcej osób z naszego regionu
oraz Adam z Ozimka były Koordynator regionu Katowice, który zachęcał do rozpowszechniania
biuletynu  „Nadzieja”.  Na  spotkaniu  powstał  zespół  organizacyjny  regionalnych  warsztatów
składający  się  z  3  osób.  W  wyniku  prac  zespołu  powstał  program  oraz  wybraliśmy  miejsce



warsztatów „Złotnickie Centrum Spotkań” we Wrocławiu. (koszt wynajęcia ok. 700 zł). Alkoholicy
z grupy „Nurt” zaoferowali swoją pomoc w organizacji warsztatów.
Poszukujemy  spikerów  do  dzielenia  się  doświadczeniem  zwłaszcza  Panie  i  Panów,  którzy
przebywali za murami, ale również te osoby, które uczęszczają na mityngi w ZK i AŚ. Również
profesjonalistów, którzy współpracują ze Wspólnotą AA i tych, którzy nie są do nas przekonani.
Do ZK i AŚ, które przynależą do naszego regionu powrócił ZK w Strzelinie. Dziękuję IG Ślęża i
nowemu Łącznikowi za zaangażowanie.
W lipcu  we Wrocławiu  w ZK nr.  1  ul.  Kleczkowska na  oddziale  zamkniętym powstała  grupa
Anonimowych  Alkoholików  „U  Antka”,  która  zgłosiła  przynależność  do  IG  Odra.  Jestem
przedstawicielem tej grupy na zewnątrz.
Uczestniczyłem w 50 - leciu AA w Poznaniu, w którym miałem zaszczyt być współprowadzącym
mityng w tematyce ZK i AŚ.
W związku  z  organizacją  z  tego  co  mi  wiadomo  pierwszych  w  naszym  regionie  Warsztatów
Niesienia Posłania do ZK i AŚ zwracam się do Rzeczników, Mandatariuszy i innych służebnych
naszego regionu o rozgłaszanie i zachęcanie do udziału w tych warsztatach. Jeżeli uważasz, że nie
nadajesz się, aby uczestniczyć w mityngach za murami przyjdź na warsztaty. Może uda nam się
przekonać Ciebie, że za murami są ludzie, którzy potrzebują poznać nasz program, aby zmienić
swoje życie.
Dziękuję wszystkim, którzy wspierają mnie w mojej służbie Jarek alkoholik.
„My musimy nieść posłanie AA; w przeciwnym razie możemy ulec samozniszczeniu, a ci, którym nie
było  jeszcze  dane  poznać  prawdy,  mogą zginąć.  Dlatego  tak  często  mówimy,  że  działanie  jest
słowem  magicznym.  Działanie  związane  z  niesieniem  posłania  AA jest  zatem  esencją  naszego
Trzeciego Legatu – Służby”. (fragment „Anonimowi Alkoholicy Wkraczają W Dojrzałość” str.181)

Jarek dodał,  że oprócz służby koordynatora w regionie,  jest  łącznikiem do zakładu karnego na
Kleczkowskiej i na Świebodzkim. Wystosował prośbę do IG Ślęża i Odra o znalezienie chętnych do
służby łączników oraz zadeklarował swoją pomoc.

Sprawozdanie Koordynatora Informacji Publicznej
W czerwcu  wzięłam  udział  w  spotkaniu  informacyjnym  zorganizowanym  w  Urzędzie  Gminy
Świdnica.  W spotkaniu  tym  wzięli  udział  członkowie  Komisji  ds.  rozwiązywania  problemów
alkoholowych oraz pracownicy GOPS.
Na przełomie lipca i sierpnia podjęta została próba zorganizowania konferencji prasowej przed 50 -
leciem. Mimo starań i pomocy członków Intergrupy Wałbrzyskiej, konferencja ta się nie odbyła.
Zostały  wysłane  maile,  podjęte  zostały  rozmowny  telefoniczne  z  dziennikarzami,  niestety
konferencja nie spotkała się z zainteresowaniem.

Sprawozdanie Koordynatora G12K za okres 19.05 – 25.08.2024r.
Mam na imię  Maciej  i  jestem alkoholikiem.  Składam sprawozdanie  dotyczące  telefonów jakie
odebrałem  od  służebnych  BSK,  G12K,  oraz  PIK  -  ON-LINE  i  przekazałem  dalej  jako
KOORDYNATOR do służebnych z LISTY 12 KROKU jaką posiadam, którzy dalej zaopiekowali
się tymi osobami potrzebującymi pomocy. Przy okazji chcę poinformować, że LISTA 12 KROKU
powiększyła się o kolejne 2 osoby z Bolkowa oraz Świdnicy. Obecnie na liście jest 127 osób.
Zdarzają  się  niestety  przypadki,  że  służebni  z  tej  listy  nie  odbierają  telefonów,  kiedy  do nich
dzwonię. Można przecież esem dać sygnał, że w danej chwili nie mogę odebrać Ja bym tak zrobił.
Problem pojawia się wtedy, kiedy ta osoba jest jedyna w danej miejscowości. Czas w tej służbie gra
dość znaczącą rolę.  Mam zatem prośbę do Rzeczników Intergrup, żeby poruszyli  tą kwestię na
spotkaniach i przypomnieli służebnym o KLAUZULI ODPOWIEDZIALNOŚCI i że służba jest
PRZYWILEJEM, a nie obowiązkiem.
Myślałem, że o stronie KROKOWEJ 123 nie wspomnę, ale niestety się nie udało. Zatem. Dostałem
parę dni temu od osoby, która jest na wspomnianej LIŚCIE 12 KROKU telefon. Będąc gdzieś w
Polsce, przekazała ta osoba swój telefon Magdzie osoba, która koordynuje STRONĘ KROKOWĄ



123, a ta podesłała mu zlecenie. Nie mogąc sobie poradzić, zadzwonił do mnie. Myślę, że takich
osób jest więcej z LISTY 12 KROKU, które próbują pomagać z innego źródła, jak ogólnopolska
sieć telefonu BSK. Przekazuje to jako informację, nie w kategorii dobrze-źle, ale że coraz więcej
osób decyduje się na taka formę pomocy. Powtórzę słowa Billa W, który powiedział, „Pomagajmy,
ale nie za wszelka cenę”. Nie można też przymykać oko na sprawy, które mają miejsce. Może
trzeba bardziej  o tym rozmawiać, i szukać alternatywnych form pomagania,  ale też brać za nie
ODPOWIEDZIALNOŚĆ, co nie zawsze się przekłada na RZECZYWISTOŚĆ.
Na koniec chcę poinformować REGION o warsztatach jakie odbyły się na zaproszenie Intergrupy
Wałbrzyska w Kłodzku 30.06.2024 roku. Temat warsztatów „ogólnopolska sieć telefonu BSK oraz
Dyżurnych PIK – On-line, które poprowadziłem, niestety bez udziału Koordynatora PIK-u Józka,
który nie mógł być obecny. Przy tej okazji chcę bardzo podziękować wszystkim uczestnikom tych
warsztatów za ich udział i ich wypowiedzi, jak również Marcie za pomoc w tych warsztatach i
podzielenie  się  bezcenną  wiedzą  na  temat  Dyżurnych  On-line.  Jeszcze  raz  bardzo  dziękuję
wszystkim. Pogody Ducha.
STATYSTYKA
Telefony przyjęte od 19.05 – 25.08.2024 roku
BSK 20 - 2 osoby nie trafiły
PIK-ONLINE 28 - 3 osoby nie trafiły
G12K 5 - 0 osoby nie trafiły
RAZEM 53 - 5 osób nie trafiło

Maciej AA. Pogody Ducha

Koordynator  Maciek  poinformował  ponadto,  że  służebni  z  listy  G12k nie  odbierają  telefonów.
Poprosił rzeczników intergrup o weryfikację listy. W toku dalszej dyskusji zaproponowano, aby
wysłać wiadomości sms do każdej osoby z listy z prośbą o potwierdzenie chęci przynależności do
grupy G12k. Padła też propozycja, aby uaktualniać tę listę np. co 3 miesiące. Rzecznicy intergrup
zostali też poproszeni o poruszanie tego tematu na spotkaniach i dodawanie ewentualnych nowych
chętnych służebnych.

Sprawozdanie z działalności Pełnomocnika BSK ds. PIK-u z Regionu AA Dolnośląski
oraz Koordynatora Telefonu Informacyjno – Kontaktowego AA
za okres od dnia 01.05.2024 r. do 16.08.2024 r.
Józek Pełnomocnik PIK
Koordynator Tel. Info. Kont.
Region AA Dolnośląski
50 – 244 Wrocław, pl. Św. Macieja 5,
e-mail; pik009@aa.org.pl
Serdecznie dziękuję wszystkim osobom zaangażowanym w funkcjonowanie PIK-u oraz dyżurnym,
którzy odpowiedzialnie wypełniły swoją służbę przy telefonie informacyjnym. Punkt jest czynny od
poniedziałku do piątku w godz. 16:00 do 20:00, oraz w soboty i w niedzielę na potrzeby służebnych
grup AA, intergrup i Regionu AA Dolnośląski.
Odbywają się też indywidualne spotkania osób ze Wspólnoty AA. W tygodniu swoje spotkania
prowadzi 6 grup AA tj; Agape, Wielka Księga, Dzień dobry, Tolerancja, Ukraińska i Kobieca. W
każdą  trzecią  sobotę  miesiąca  odbywają  się  spotkania  intergrupy  Odra.  Co  pewien  czas  swoje
spotkania ma też Region AA Dolnośląski.
Odbywają się również spotkania dla uczestników chcących nieść posłanie do ZK i AŚ.
Dnia  01.08.2024r.  na  zaproszenie  Rzecznika  Regionu  w  imieniu  Służb  Regionu  odbyło  się
spotkanie dotyczące funkcjonowania oraz problemów z obsadą dyżurów przy tel. Informacyjno –
Kontaktowym  w  PIK-u.  Osoby,  które  uczestniczyły  w  spotkaniu  doszły  do  wniosku,  aby
zaproponować utworzenie zespołu d/s dyżurów, w którego skład weszliby dyżurni tel. info. Kont.
Zadaniem tego zespołu byłaby obsada i koordynacja dyżurów, organizacja zastępstw, w razie gdyby
sytuacja  losowa wyeliminowała dyżurnego w danym dniu oraz szkolenie i  opieka nad nowymi



kandydatami do służby przy tel. info. Kont. Zespół organizowałby też spotkania dyżurnych. Jest
propozycja, aby pierwsze takie spotkanie odbyło się we wrześniu br. 10.08.2024 r.
Na  Intergrupie  Ślęża  odbyły  się  dwugodzinne  warsztaty  w  temacie  dyżurów  przy  telefonie
informacyjnym  w  PIK-u.  Warsztaty  prowadził  Rafał  reprezentant  do  Regionu  wraz  ze  mną.
Tematem była służba dyżurnego tel. info. Kont. Poruszone zostały sprawy związane z problemami
obstawiania  dyżurów.  Była  także  mowa  o  propozycji  utworzenia  zespołu  dyżurnych.  Na
zaproszenie  Tomka  Reprezentanta  z  Intergrupy Most  w dniu  28  września  będę  uczestniczył  w
spotkaniu  Intergrupy,  gdzie  opowiem  o  działalności  PIK-u  i  służbie  dyżurnego  telefonu
informacyjno – kontaktowego.
Dyżury przy tel. info. odbywają się w okresie od poniedziałku do piątku w godz. 16:00 do 18:00, z
wyjątkiem świąt oznaczonych w kalendarzu na czerwono. W okresie od 01.05.2024 r. do
 6.08.2024 r. miało odbyć się 74 dni dyżurów telefonicznych z czego 5 dyżurów się nie odbyło. W
tym czasie odebrano 116 telefonów z całej Polski. W większości były to telefony spoza regionu z
łącza  infolinii.  Zostały  przekazane  32  połączenia  w  ramach  kontaktu  G12K.  Większość  osób
uzyskało  w  ten  sposób  informacje  o  Wspólnocie  AA.  Wszystkim  pozostałym  osobom  została
udzieloną pomoc w zakresie podania informacji o mityngach.
Rozliczenie za okres 01.05.2024 r. do 16.08.2024r.
Otrzymane środki finansowe:
– stan poprzedni z dnia 30.04.2024 r. – 2.400 zł.
– datki od grup AA – 820 zł.
Razem przychód: 3.220 zł.
Wydatki:
– sprzątanie PIK-u – 400 zł.
– zakupy (tusze i papier do drukarki, śr. czystości) – 140 zł.
– nowe tablice – 180 zł.
– komplet kluczy – 60 zł.
Razem wydatki: 780 zł.
3.220 zł. – 780 zł. = 2440 zł.
Stan na dzień 20.08.2024 r. – 2440 zł.

Józek Pełnomocnik PIK

Pełnomocnik  Józek  poinformował,  że  posiada  nadwyżkę  pieniędzy  przeznaczonych  na  PIK.
Ustalono, że nadwyżka zostanie przekazana skarbnikowi regionu.
Ponadto przekazana została informacja, że w każdy poniedziałek w godz.18.00 – 20.00 w siedzibie
PIK-u jest dostępna literatura AA.
Paweł – delegat zaprosił osoby, które nie dyżurowały, aby przyszły do PIK-u i zobaczyły, na czym
polega ta służba.
Rzecznik  regionu  podkreśliła,  że  rozsądnie  byłoby,  aby  dyżurowały  osoby  z  Wrocławia  i
najbliższych okolic. To pozwoliłoby uniknąć kosztów dojazdu służebnych z dalszych miejsc.
Zasygnalizowana  została  potrzeba  stworzenia  na  nowo  poradnika  dyżurnego  PIK  (poprzedni
egzemplarz zaginął).

Sprawozdanie Sekretarza/Łącznika ds. Internetu – po rezygnacji ze służby
za okres 19 maja 2024 r. do 07 lipca 2024 r.
Po spotkaniu na żywo dnia 19 maja br. sporządziłem Biuletyn regionu i rozesłałem do służebnych
Intergrup w regionie.
Rozesłałem też  wiadomości  odnośnie  Zgromadzenia  Wyborczego  Regionu  AA Dolnośląski  wg
ustaleń na w/w spotkaniu.
Posługując się II Tomem Historii AA w Polsce (str. 526 – 550) przy podpowiedziach Powiernika po
służbie oraz byłego Delegata Narodowego dotarłem telefonicznie i drogą e-mail do 10 żyjących
służebnych – (trzech zmarło), dla których z okazji 50-lecia AA w Polsce był możliwy udział w



jubileuszowym Lunchu podczas Zlotu 50-lecia w piątkowy wieczór w Poznaniu (MTP – PCC).
Każdemu z nich przekazałem indywidualną wiadomość o tym zaproszeniu od Rady Powierników i
BSK.
Kontynuowałem  cykliczne  comiesięczne  spotkania  z  sekretarzami/łącznikami  internetowymi
intergrup. Na bieżąco nanosiłem zmiany na stronie Regionu AA Dolnośląski co do grafiku służb
przy  telefonie  w  PIK-u,  mityngach  spikerskich  na  poszczególnych  grupach,  rocznicach,
warsztatach. Także zmiany w harmonogramie Spisu Mityngów. Dyżurowałem ponadto w maju oraz
czerwcu  przy  telefonie  w  PIK-u.  Skorzystałem  z  przywileju  uczestniczenia  w  mityngu
reaktywowanej grupie w AŚ na ul. Świebodzkiej, uczestnicząc nadal regularnie od ponad dwóch lat
w mityngach Grupy Nadzieja w ZK w Wołowie.
Uczestniczyłem w Spotkaniach Radomskich dla łączników regionalnych, w tym specjalnym w dniu
04 lipca  br.  w temacie  przejścia  do  nowego operatora  mailingu  –  Mailer  Lite.  Poprosiłem też
kilkoro służebnych regionu o ich możliwy udział. Przekazałem te ustalenia na spotkaniu on-line
dnia 07 lipca. Zdając sobie sprawę z moich nasilających się trudności zdrowotnych, podjąłem w
czerwcu decyzję o zdaniu służby dla dobra wspólnego i przekazałem tą informację na spotkaniu
07.07.2024r.
Dziękuję raz jeszcze za możliwość bycia użytecznym w tej służbie przez 7 miesięcy.

Pozdrawiam w duchu jedności: Rysiek alkoholik

Rzecznik  Ewa podziękowała  delegatom za  przejęcie  obowiązków  sekretarza/łącznika  do  czasu
pojawienia się nowego służebnego.
Paweł - delegat poprosił, aby starać się używać w sprawozdaniach poprawnych nazw oraz przesyłać
je w formie edytowalnej (to bardzo ułatwi pracę).

Sprawozdanie Skarbnika
Witam wszystkich na spotkaniu służb regionu. Moja służba przebiega bez problemów. Uczestniczę
w comiesięcznych spotkaniach rady regionu na zoom. Biorę udział w spotkaniach ogólnopolskich
skarbników na  zoom,  które  także  odbywają  się  raz  w miesiącu.  W sierpniu  uczestniczyłam w
spotkaniu intergrupy Piastowska.
Obecny stan środków na subkoncie to około 1.000 zł, w gotówce około 3.000. Dziękuję grupom i
intergrupom za każdą wpłatę, która pozwala na niesienie posłania w naszym regionie.
Po spotkaniu zapraszam do dokonywania wpłat oraz po zwrot kosztów za dojazd.
Odpowiem także na ewentualne pytania odnośnie sprawozdań.

Mariola, Skarbnik Regionu AA Dolnośląski

Sprawozdanie Rzecznika Regionu
W ramach pełnionej służby zwoływałam i przeprowadzałam comiesięczne spotkania służb regionu
na platformie zoom, zgodnie z przyjętym wcześniej harmonogramem. 
W dniu 1 sierpnia br. wzięłam udział w spotkaniu, mającym na celu omówienie problemów PIK-u,
głównie  braku  chętnych  do  pełnienia  dyżurów.  Spotkanie  to  odbyło  się  w  siedzibie  PIK  we
Wrocławiu.
W  dniu  28  lipca  zorganizowałam  i  przeprowadziłam  na  platformie  zoom  spotkanie  osób
zaangażowanych  w  50-lecie  AA  w  Polsce.  Omówione  zostały  sprawy  dwóch  mityngów
organizowanych  przez  nasz  region  podczas  Zlotu  oraz  wystawy  pamiątek  i  materiałów
archiwalnych regionu.
Za nami wielkie święto – Zlot Radości z okazji  50 -  lecia  AA w Polsce.  Były przygotowania,
spotkania  robocze,  dzięki  którym  mogliśmy  godnie  zaprezentować  nasz  region  podczas  zlotu.
Chciałabym  podziękować  wszystkim,  którzy  się  do  tego  przyczynili  –  prowadzącym  mityngi,
spikerom,  organizatorom oraz  osobom dyżurującym przy  wystawie  naszego  regionu  za  Wasze
zaangażowanie  oraz  włożoną  pracę.  Dziękuję  także  tym,  którzy  po  prostu  byli,  brali  udział  w



naszych mityngach, podchodzili do stolika z pamiątkami regionu i cieszyli się z trzeźwości oraz
przynależności do naszej Wspólnoty.
Na bieżąco utrzymuję kontakt z zespołem zadaniowym powołanym do organizacji Zgromadzenia
Regionu AA Dolnośląski w dniu 30 listopada br., służąc radą i ewentualną pomocą.
Jestem w stałym kontakcie z naszymi delegatami i służebnymi regionu. Staram się również jak
najlepiej koordynować pracę służb. Jeśli pojawia się jakiś problem, robię co mogę, aby na bieżąco
go rozwiązywać, prosząc o pomoc bardziej doświadczonych służebnych. Mam nadzieję, że nasza
współpraca układa się dobrze, za co serdecznie dziękuję.
Chciałabym również z całego serca podziękować naszym delegatom, którzy wobec rezygnacji z
pełnionej  służby  sekretarza/łącznika  internetowego  przejęli  jego  obowiązki,  dzięki  czemu
komunikacja na poziomie regionu została utrzymana. Zdaję sobie sprawę, że w takiejsytuacji to ja,
jako rzecznik powinnam wziąć na siebie obowiązki wynikające z tej służby do czasu znalezienia
następcy, ale, niestety, nie posiadam takich umiejętności i nie byłabym w stanie tego robić. Tym
bardziej jestem wdzięczna za Wasze zaangażowanie.

Z życzeniami pogody ducha Ewa – Rzecznik Regionu AA Dolnośląski.

Rzecznik Ewa w podsumowaniu naszego udziału w Zlocie  Radości  w Poznaniu,  podziękowała
wszystkim za zaangażowanie. Szczególną wdzięczność skierowała do Ady i Tomka z Intergrupy
Most, którzy błyskawicznie zareagowali na brak obsady mityngu, wpisanego w grafik jako mityng
naszego regionu. Powyższa sytuacja to dla nas kolejne, gorzkie doświadczenie, z którego trzeba
wyciągnąć wnioski na przyszłość.  Osoby, które zgłosiły chęć poprowadzenia tego mityngu,  nie
poinformowały o tym służb regionu.

Służby Zadaniowe w Regionie AA Dolnośląski

Sprawozdanie Koordynator Zespołu ds. Organizacji Zgromadzenia Regionu AA Dolnośląski
2024r.

Po  rezygnacji  Olka  ze  służby  koordynatora  Zgromadzenia,  sprawozdanie  przedstawił  nowo
wybrany koordynator Krzysztof.
Poinformował o zmianie sali przez właściciela obiektu, co było niezależne od zespołu. W nowej sali
nie będzie stołów, tylko krzesła ustawione w rzędy. W związku ze zmianą, otrzymaliśmy rabat w
wysokości  100 zł (obecny koszt wynajęcia to  900 zł). Jest prośba organizatorów, aby na salę nie
wnosić gorących napojów (będą przerwy na ich wypicie).
Do zespołu dołączyły dwie nowe osoby – Monika- sekretarz/łącznik IG Wałbrzyska i Adam N. -
delegat narodowy po służbie. 
Będzie podany numer konta do wpłat za obiady, zebranych na intergrupach.
W punkcie planu Zgromadzenia dotyczącym informacji spikera na temat 53 KSK, proponuje się
wystąpienie naszych delegatów z regionu.
Koordynator przypomniał o terminach składania dokumentów na Zgromadzenie:
- informacje i sprawozdania roczne do 31 października,
- wnioski do Zgromadzenia do 30 września.
Wpłaty za obiady będą przyjmowane do 31 października.
Obiady będą wydawane w restauracji, znajdującej się 150 m od sali.
Miejsca na parkingach będą wskazywać parkingowi. 
W obiekcie jest winda dla osób niepełnosprawnych. Będzie kawiarenka oraz kolporter z literaturą.
Po korekcie programu Zgromadzenia, zespół przedstawi go radzie regionu do zatwierdzenia. Rada
po przegłosowaniu udostępni aktualny program służbom.
Zakładana liczba osób biorących udział w Zgromadzeniu to 70-80.
Proponowana darowizna na pokrycie kosztów organizacyjnych to 35 zł.



Sprawy różne.

1. Rada regionu poinformowała o zmianie terminu spotkań służb, ze względu na pokrywanie
się ich ze spotkaniami powierników.
Od nowego roku będziemy spotykać się w drugą niedzielę miesiąca (zarówno „na żywo”, jak i na
ZOOM).
Po uzgodnieniu terminów z BSK, rzecznik udostępni nowy harmonogram spotkań.

2. Rzecznik IG Wałbrzyska poinformował o problemie z kandydowaniem do służb regionu. Są
chętni kandydaci, ale kadencja służb w IG kończy się w czerwcu. W trakcie dyskusji inni rzecznicy
mówili, że w ich intergrupach nie ma ścisłego terminu wymiany służb, które podejmowane są w
przypadku  wakatów  i  liczą  się  od  dnia  podjęcia  danej  służby.  Decyzję  pozostawiono  do
indywidualnego podjęcia przez IG Wałbrzyska.

3. Powrócono do tematu organizacji warsztatów na poziomie regionu przynajmniej raz w roku.
Rzecznik IG Millenium Leszek ponowił propozycję zorganizowania warsztatów mandatariuszy w
przyszłym roku i zaprosił do współpracy jeszcze którąś z intergrup.

Termin następnego spotkania służb regionu na platformie ZOOM – 6 października godz.20:00.
Spotkanie zakończono Deklaracją Odpowiedzialności.

Rzecznik Regionu Ewa


